
 
 

 

Møtebok styremøte i Folldal Fjellstyre 

 

 

Møtested: Fjellstyrekontoret  

Møtedato: 12.02.20. 

Tid:  19.00  

 

Medlemmer / vararepresentanter.     Børge Røhjell 

         Marthe Dalløkken Dundrud 

         Kjetil Streitlien 

         Elin Borkhus 

         Egil Eide  

Administrasjon/fjelloppsynet      Sigrid Ekran 

         Odd Enget 

 

 

 

SAKLISTE. 

 

 

 

Sak 02/20 Ark 

    Søknad om arrangement ultra terrengløp, uttale til Statskog 

 

Sak 03/20 Ark 

     Representatsjon fra fjellstyret i andre styrer og utvalg. 

 

Sak 04/20 Ark 

      Utlysing av elg og hjortejakt ny 3 årsperiode fra 2020 

 

Sak 05/20 Ark 

    Referatsaker 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Møtebok fjellstyremøte 12.02.20 

 

Sak 02/20 Ark 

    Søknad arrangement ultra terrengløp, uttale til Statskog. 

Kopi: Statskog, Nasjonalparkstyret for Dovrefjell. 

 

Saksdokumenter vedlagt: 

-epost 09.01.20. fra Statskog vedlagt søknad fra arrangør. 

Bakgrunn: 

Statskog har mottatt søknad om å arrangere terrengultraløp i Rondane. Det søkes om et 

terreng ultraløp med start og mål i Folldal med to distanser, 160 og 80 km. med henholdsvis 

startsted i Folldal og i Dørålseter. 

 

Beskrivelse av løypetrase for den lengste distansen berører Folldal statsalmenning slik: 

Fra Folldal flerbrukshus inn i Kakkeldalen opp gjennom Brennknattskaret - Gorrtjønna og 

opp på Storhøa sin vest topp - ned til Bakkesetra - over til Nygruva – Streitkampen –

Grimsdalshytta. 

 

Videre går den lengste distansen gjennom Rondane over til Alvdal Vestfjell og tilbake til 

Folldal. Den korte distansen starter fra Dørålseter Bjørnhollia og samme trase fra der som den 

lengste tilbake til Folldal. Den korte distansen berører Folldal statsalmenning gjennom 

Langlupdalen. 

 

Løpet planlegges arrangert 15.08 og det forventes mellom 50-150 deltagere fordelt på begge 

distanser. Før Statskog tar stilling til søknaden ber de be om fjellstyrets uttale jfr. fjelloven § 

12, om tiltaket er til vesentlig skade for noen med bruksrett. 

 

Arrangøren hadde et orienteringsmøte med fjelloppsynet 04.02. hvo bakgrunn og intensjon fro 

arrangementet og trasevalg ble sett nærmere på. Villrein var et sentralt tema. 

 

 

Administrasjonens vurdering: 

Arrangementet berører statsalmenningen ved at løypa går opp på Storhøa og i Rondane 

gjennom Langlupdalen. Viktig spørsmål som Statskog bør vurdere er hensyn til villreinen. 

I området Storhøa vil en ha utfordringer ifh til villreinen. Fostringsdyrene i Knutshø,( simlene 

med kalvene) bruker området vest for Steinhø og sør for Einunna mye fra ca midt i juli og 

frem til oktober. Det er også bukke flokker i dette området. Steinhøa, Sletthøa og Storhøa blir 

et viktig leveområde for dyrene. Insekts plage og varme gjør at dyrene trekker mot de stedene 

som ennå har snøfonner for å unngå noe av insekts plagen. I tillegg vil flokkene når de er 

skremt ofte trekke opp og stå nettopp på disse toppene.  

Delen av arrangementet som går på nordsiden berøres kun av den lengste distansen og vil 

være konsentrert innenfor tid da dette er like etter starten. 
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Hensynet til villrein vil veie sterkt og en bør derfor finne alternativ trase som ikke går opp på 

toppen av Storhøa. 

Den korte distansen starter v Dørålseter og berører statsalmennnigen ved at den går gjennom 

Langlupdalen etter DNT sitt stinett. I Langlupdalen er det jevnlig trafikk etter DNT stinettet 

og villrein skyr derfor dette området. Så her berører ikke dette enkelt arrangementet som 

sådan villreinen. Men er da med i den samlete belastningen 

 

Søknaden er oversendt fra Statskog Berørte fjellstyrer er bedt om å komme uttalelser jfr 

Fjelloven § 12. Om tiltaket er til vesentlig skade for bruksrett. 

 

Administrasjonens forslag til vedtak: 

Fjellstyret viser til søknad oversendt fra Statskog og gir slik uttale.Fjellstyret er i 

utgangspunktet positive til arrangementet og at det har en miljøfokus. 

For den delen av løypa som er planlagt opp på Storhøa ser en at dette vil komme konflikt med 

villreinens bruk av område. En ber derfor om at arrangementet finner en alternativ trase som 

ikke går opp på toppen av Storhøa, da området er viktig for villreinen på dette tidspunktet av 

året. 

Behandling:  

Under behandling kom det forslag om enkelte tilføyelser. 

 

Vedtak: 

Med de endringer som kom frem i behandlingen gjør fjellstyret slik uttale: 

Fjellstyret viser til søknad oversendt fra Statskog og gir slik uttale.Fjellstyret er i 

utgangspunktet positive til arrangementet og at det har en miljøfokus.  

For den delen av løypa som er planlagt opp på Storhøa ser en at dette vil komme konflikt med 

villreinens bruk av område. En ber derfor om at arrangør i samråd med fjelloppsyn i Folldal 

fjellstyre finner en alternativ trase som ikke går opp på toppen av Storhøa, da området er 

viktig for villreinen på dette tidspunktet av året. Fjellstyret ønsker en tett dialog mellom 

fjelloppsyn og arrangør tett opp mot løpet 
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Sak 03/20 Ark 

     Representasjon fra fjellstyret i andre styre og utvalg. 

Kopi: Statskog 

 

Saksdokumenter vedlagt: 

Bakgrunn: 

Folldal fjellstyre er representert i ulike styrer. Styrene velger sine representanter i sine 

årsmøter etter forslag fra valgkomite eller fra fjellstyret direkte. De ulike årsmøtene holdes 

vanligvis i mars/apr. 

For Rondane Nord villreinutvalg har styrevervet godt på omgang, Fjellstyret har ikke sittet i 

styret her på noen valg. 

Knutshø Villreinutvalg Helge Ivar Hovde Egil Eide   
valgt 2017-
2020 

Hjorteviltutvalget Helge Ivar Hovde Terje Hoel   
valgt 2018-
2020 

Folldal utmarksråd Egil Eide   Elin Borkhus valgt 2016 - 

Rondane Nord Villreinutvalg Bjørge Plassen Ingar Elgevasslien valgt 2019 (?) 

 

Fjellstyret vil også være representert i ulike møter og fora, som angår forvaltningen av Folldal 

statsalmenning. 

Administrasjonens  vurdering: 

Det er viktig at statsallmenningens og fjellstyret sine interesser ivaretas gjennom aktiv 

deltagelse og representasjon i styrer og møter. Ulike organ fatter beslutninger som vil ha 

betydning både faglig, økonomisk og administrativt for fjellstyret sin virksomhet.  Å kunne 

delta i slike beslutninger er derfor viktig for fjellstyrets virksomhet. 

For enkelte spm og saker vil det kunne være riktig å ha forankret dette,- etter diskusjon i 

fjellstyret,- faglige vurderinger av administrasjonen eller gjennom fjellstyrevedtak på forhånd.  

Fjellstyret står fritt i å velge representanter blant fjellstyremedlemmer, fra administrasjon eller 

utenfra. 

Andre møter som berører fjellstyrets virksomhet., Representasjon i andre møter som berører 

fjellstyrets virksomhet vil ofte måtte avklares mellom fjellstyreleder og administrasjon.   

 

Administrasjonens forslag til vedtak: 

Forslag til representanter fra Folldal fjellstyre til årsmøte/valgkomite fra 2020: 
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Representasjon  Forslag til repr / vara   

    fra Folldal fjellstyre   

     Knutshø Villreinutvalg     fra 2020 

Hjorteviltutvalget     fra 2020 

Folldal utmarksråd     fra 2020 

Rondane Nord villreinutvalg     fra 2021? 

 

Behandling: 

Fjellstyret så på representasjon og interessefelt 

Vedtak: 

 

Representasjon  Forslag til repr / vara   

    fra Folldal fjellstyre   

  
Repr. Vara. 

 Knutshø Villreinutvalg Børge Røhjell Egil Eide  fra 2020 

Hjorteviltutvalget 
Marthe Dalløkken 
Dundrud Børge Røhjell  fra 2020 

Folldal utmarksråd Egil Eide Elin Borkhus  fra 2020 

Rondane Nord villreinutvalg Kjetil Streitlien 
Marthe Dalløkken 
Dundrud  fra 2021? 
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Sak 04/20 Ark 

      Utlysing av elg og hjortejakt ny 3 årsperiode fra 2020 

Kopi: Statskog 

 

Saksdokumenter vedlagt: 

- Generelle bestemmelser for jakt på elg og hjort revidert i 2019. 

Bakgrunn: 

Elg og hjortejakta i statsalmenningen er på 3 årige avtaler, avtaleperioden er nå utløpt og det 

lyses ut for nye 3 år fra 2020. 

Søknader og trekking av elg og hjortejakt på statsalmenningene foregår med fellessøknad og 

trekking blant fjellstyrene som har ledig jakt. Både søknad og trekking gjøres på Inatur. 

Før søknadskjemaer for feltene blir lagt ut og åpne for å søke på må en ha klare hvilke felt 

som er åpne for alle å søke på og hvilke som er forbeholdt innenbygdsboende jaktlag, 

minstekrav til antall deltagere på jaktlag mm. Det er fint å få dette avklart i god tid før 01.04 

så en får oppdatert all informasjon om tilbudene. 

Når det gjelder hjortejakt så foregår denne i dag på 2 felt, Folla Nord og Folla Sør. Det er 

diskutert tidligere om jakt på hjort skal inndeles i flere felt. 

Administrasjonens  vurdering: 

På elg rulleres jaktfeltene som er åpne for alle å søke på, med unntak av Einunndalen som er 

forbeholdt innenbygdsboende. Siste periode var Søndre Baksida og Rundtomholen åpne for 

alle å søke på.  

tabell elgfelt 
    

 
Einunndalen N.Baksida S.Baksida Borkhuskollen Rundtomholen 

2017-2019 forb. forb. åpen forb. åpen 

2014-2016 forb. åpen  forb. åpen  forb. 

2011-2013 åpen forb. åpen forb. forb. 

2008-2010 forb. forb. forb. åpen  åpen 

2005-2007 åpen åpen  forb. forb. forb. 

2004 forb. forb. forb. åpen  åpen 

 

Hjortejakta har foregått på 2 jaktfelt, med økende bestand av hjort kan det vurderes å endre til 

4 jaktfelt. Med samme kvote som 2019 blir dette ca 3dyr på hvert av de fire feltene. Med flere 

felt vil en oppnå at flere jegere får mulighet til å delta på jakt. En vurderer derfor å endre til 4 

jaktfelt for kommende 3 års periode og benytte samme jaktfelt inndeling som for elg med 

unntak av at Rundtomholen også omfatter elgfeltet Einunndalen. 
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Administrasjonens forslag til vedtak: 

Jakt på elg og hjort utlyses for 3 år, 2020,2021 og 2022. 

Jaktfeltene for hjort endres fra 2 til 4 felt, en bruker jaktfeltgrensene som for elg med unntaket 

Rundtomholen som også omfatter jaktfeltet Einunndalen. 

Iht til Forskrift om jakt og fangst er feltene Nordre Baksida og Borkhuskollen åpen for alle å 

søke på. Søndre Baksida, Rundtomholen og Einunndalen forbeholdes innenbygdsboende 

jaktlag. For hjort er Nordre Baksida åpne for alle å søke på. Søndre Baksida, Borkhuskollen 

og Rundtomholen /Einunndalen forbeholdt innenbygdsboende. 

For jakt på hjort settes det krav om minst 4 jegere pr jaktlag, for elg uforandret, - 8 stk. 

Administrasjonen sørger for å oppdatere informasjon om tilbudene på Inatur. 

 

 

Behandling: 

Det kom nytt forslag på fordeling av elg jakta, med endring for Borkhuskollen og Einundalen, 

- åpne for alle å søke på. 

Vedtak: 

Det ble stemt over de to forslagene; administrasjonens innstilling og forslaget fra Børge 

Røhjell med endringen slik at Einunndalen og Borkhuskollen åpne for alle å søke på. 

Administrasjonens forslag fikk 1 stemme. Børge Røhjell sitt forslag 4 stemmer. 

 

Jakt på elg og hjort utlyses for 3 år, 2020,2021 og 2022. 

Jaktfeltene for hjort endres fra 2 til 4 felt, en bruker jaktfeltgrensene som for elg med unntaket 

Rundtomholen som også omfatter jaktfeltet Einunndalen. 

Iht til Forskrift om jakt og fangst er feltene Einunndalen og Borkhuskollen åpen for alle å 

søke på. Søndre Baksida, Rundtomholen og Nordre Baksida forbeholdes innenbygdsboende 

jaktlag. For hjort er Nordre Baksida åpne for alle å søke på. Søndre Baksida, Borkhuskollen 

og Rundtomholen /Einunndalen forbeholdt innenbygdsboende. 

For jakt på hjort settes det krav om minst 4 jegere pr jaktlag, for elg uforandret, - 8 stk. 

Administrasjonen sørger for å oppdatere informasjon om tilbudene på Inatur. 
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Sak 05/20 Ark 

    Referatsaker 

Kopi: Statskog 

 

1. Godkjenning av møtebok 

2. Brevjournal 

3. Beiteleie, søknad fra ikke beiteberettiget og fornying av annen avtale. Sak til 

senere møte. 

4. Delegasjonsreglement, behov- sak til senere møte. 

5. Status / orienteringer i aktuelle saker. 

. 

Fjellstyret tar referatsaker til etterretning. 
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